



شركة الكهرباء والماء القطرية ش.م.ع.ق QATAR ELECTRICITY & WATER CO. Q.P.S.C

Ref: QEWC-MD-2024-315

الإشارة :

Date: 08 September 2024

التاريخ :

Mr. Director of Market Operations and Control
Department,
Qatar Exchange,
Doha - Qatar.

Fax No.: 44319233

Dear Sir,

السيد / مدير إدارة عمليات السوق والمراقبة المحترم

بورصة قطر

الدوحة - قطر

فاكس رقم: 44319233

تحية طيبة وبعد،

Please be informed that, the Extraordinary General Assembly meeting of Qatar Electricity & Water Company held on Sunday 08/09/2024 approved the following:

يرجى العلم بأن الجمعية العامة غير العادية لشركة الكهرباء والماء القطرية في اجتماعها الذي عقد يوم الأحد الموافق 2024/09/08م، قد صادقت على ما يلي:

1. Approved the Board of Directors' proposal for distribution of interim cash dividends for the period ended 30/06/2024 at QR 0.25 per share, equivalent to 25% of the nominal value. These interim dividends shall be entitled for the shareholder at the end of the trading session on the day of the Extraordinary General Assembly meeting.
2. Approved the proposed certain amendments of the Company's Articles of Association, in accordance with Qatar Financial Markets Authority's Board Decision No. (7) of 2023 Concerning Rules of Dividend Distribution in Shareholding Companies Listed on the Financial Markets, and provision of Commercial Companies law No. (11) of the year 2015 and its amendments. Authorizing his Excellency the Chairman of the Board of Directors to take all the necessary measures with the Authorities Competent.

1. المصادقة على مقترح مجلس إدارة الشركة بتوزيع أرباح مرحلية عن الفترة المنتهية في 30/06/2024م بواقع 0.25 ريال قطري للسهم الواحد بما يعادل 25% من القيمة الاسمية للسهم، ويكون استحقاق الأرباح بنهاية جلسة تداول يوم انعقاد الجمعية العامة غير العادية.

2. المصادقة على بعض التعديلات المقترحة للنظام الأساسي للشركة بما يتوافق مع قرار هيئة قطر للأسواق المالية رقم (7) لسنة 2023م بشأن ضوابط توزيع الأرباح بالشركات المساهمة المدرجة في الأسواق المالية، واحكام قانون الشركات التجارية رقم (11) لسنة 2015 وتعديلاته. وتفويض سعادة رئيس مجلس الإدارة لاتخاذ كافة الإجراءات اللازمة مع الجهات المختصة في هذا الشأن.

ص.ب. : ٢٢٠٤٦ - الدوحة - قطر - ت : ٤٤٨٥٨٥٨٥ (٩٧٤) - فاكس : ٤٤٨٣١١١٦ (٩٧٤) - البريد الإلكتروني : welcome@qewc.com

P. O. Box : 22046 - DOHA - QATAR - Tel. : (974)44858585 - Fax : (974)44831116 - E-Mail : welcome@qewc.com

Commercial Reg. No. 14275

Paid Capital: QR 1,100,000,000

السجل التجاري 14275

رأس المال المدفوع 1,100,000,000 ريال

The company wishes to inform that, in accordance with Qatar Financial Market Authority Board of Directors Decision No. 7 of the year 2023 Concerning Rules of Dividend Distribution in Shareholding Companies listed on the Financial Markets, QEWC will transfer the interim dividend amount as ratified to Edaa for distribution among eligible shareholders.

هذا وتتوه الشركة أنه وفقاً لقرار مجلس إدارة هيئة قطر للأسواق المالية رقم (7) لسنة 2023م بشأن ضوابط توزيع الأرباح بالشركات المساهمة المدرجة، ستقوم الشركة بتحويل مبالغ الأرباح المرحلية التي تقرر توزيعها إلى شركة إيداع لتولي مهام توزيعها للمساهمين المستحقين.

Shareholders are kindly requested to contact Edaa for any clarification relating to dividend distribution.

يرجى من السادة المساهمين التواصل مع شركة إيداع للحصول على أي توضيحات تتعلق بتوزيع الأرباح.

For your information and necessary action.

رجاء التفضل بالعلم والإحاطة وإتخاذ اللازم.

Best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،



محمد ناصر الهاجري

العضو المنتدب والرئيس التنفيذي

Mohammed Nasser Al-Hajri

Managing Director & Chief Executive Officer

Copy:

Qatar Financial Market Authority.
Fax No. 44289925, 44289947

نسخة:

هيئة قطر للأسواق المالية.
فاكس رقم: 44289925، 44289947